
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 22. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 439
Mener ministeren, at det er rimeligt, at regeringens besparelser på færdiggørelsestaxa-
meteret med 5,6 % i regeringens finanslovsforslag for 2023, som skal bruges til at 
finansiere den nye elevfordelingsaftale, går ud over Vesthimmerlands Gymnasium, når 
gymnasiet ikke kommer til at kunne mærke væsentlige ændringer på grund af den nye 
elevfordelingsmodel, og dermed kommer gymnasiet til at betale for at løse storbyproble-
merne med elevfordeling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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